
Dansk Sankt Bernhard Klub 
 

 

Bestyrelsesmøde :  Den . 05.12.2022 

Deltagere:   Lise-Lotte, Betina, Grethe, Steff, Ulla 

 

Dagsorden . 

1. valg af ordstyrer: Lise-Lotte 

2. valg af referent: Ulla 

3. godkendelse af dagsorden: Godkendt 

4. godkendelse af sidste referat: Det kommer med på næste bestyrelsesmøde 

5. opfølgning af pligter/opgaver (Steff, Ulla, Betina, Grethe, Lise-Lotte)  

6. økonomi ved kassereren: Intet nyt 

7. WUSB: Vi mangler stadigvæk svar ang. hvem der skal have hvad osv. plus den 

sidste dommers overnatning.  Vi får en del henvendelser fra Sverige/Norge 

med forskellige spørgsmål, som vi ikke kan svare på pga. manglende svar fra 

WUSB. Der er oprettet en konto kun til WUSB. Der er naturmøde i Hirtshals 

samme weekend, som kan give lidt vanskeligheder. Rykker kommunen for 

svar. Oliver siger, at vi nok skal finde ud af noget mere sponsorat til WUSB 

8. avl og sundhedsudvalget: Intet nyt. Via metalbeskrivelsen kom der en ny 

”gammel” udstiller tilbage. 

9. udstillingsudvalget: Det kunne være en mulighed at rykke Mørkøv udstilling til 

aug., i det at WUSB ligger i senforåret i Nordjylland. Det kan så være at 

juleudstillingen skal afholdes på Fyn.  Alle gjorde en god indsats til 

juleudstillingen. Regnskabet er sendt til Birgit og bestyrelsen. Ingen kalender 

for 2023 endnu da der er mange ubekendte faktor hvordan udstillingen skal 

ligge.  Et medlem ønsker at vi skriver på indbydelsen om det er kort eller 

langhåret der starter på udstillingen.  

10.  aktivitetsudvalget: Intet nyt  



11.  klubbens medier:  Til næste blad skal der indkaldes til generalforsamling. Vi 

ønsker at afholde den på DKK i Ringsted, den sidste lørdag i marts, der skal stå 

hvem der er på valg. Betina snakker med Siw ang. næste blad 

12. lederen til næste nr. af Bernharden: Ulla skriver  

13. næste møde: d. 2 jan 23 kl. 19 

14. eventuelt:  Vi skal have bedt om Olivers logo så det kan komme i bladet 

 

 

 

 

 


